
  Protokół III 

III Sesja w dniu 25 czerwca 2024 

Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2024 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:28 tego samego dnia 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 

 

Obecni: 

1. Stanisław Baszczyński 

2. Piotr Burawa 

3. Karol Chwastek 

4. Bogumił Cieśliński 

5. Grzegorz Cymorek 

6. Krzysztof Glajc 

7. Jan Golec 

8. Marek Iskrzycki 

9. Tomasz Kubicius 

10. Olga Mierzejewska-Buchalik 

11. Sonia Mojeścik-Soczewica 

12. Dorota Nogowczyk 

13. Dariusz Parchański 

14. Barbara Sławińska 

15. Waldemar Śniegoń 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Głosowano w sprawie 

zmiany porządku obrad - dodanie po punkcie 18. - punktu "Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet dla radnych, Przewodniczącego Rady Gminy, przewodniczących komisji" 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

zmiany porządku obrad - dodanie po punkcie 19. - punktu "Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet dla sołtysów" 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

2. Zapytania radnych, odpowiedzi na zapytania radnych 

W dyskusji wzięli udział: 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zapytał o możliwość oświetlenia skrzyżowania ulic 

Mirów z Halną w Iskrzyczynie, poprosił o interwencję w sprawie ubytku w nawierzchni drogi ul. 

Rolniczej w Dębowcu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Dariusz Parchański (Radny) – zapytał o działkę w centrum miejscowości Dębowiec za ośrodkiem 

zdrowia, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Dariusz Parchański (Radny) - (Ad Vocem) – zaapelował o poszukiwanie potencjalnych terenów do zakupu 

przez Gminę w centrum wsi Dębowiec, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Jan Golec (Radny) – zapytał o malowanie oznakowania poziomego na skrzyżowaniu w centrum 

miejscowości Dębowiec oraz o zgłoszoną wycinkę gałęzi na ul. Skoczowskiej w Dębowcu w okolicy 

mostu, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Jan Golec (Radny) - (Ad Vocem) – zgłosił osobiste usunięcie gałęzi utrudniających widoczność we ww. 

miejscu, poprosił o zwrócenie uwagi na częstotliwość wycinania gałęzi w tym miejscu, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zapytał czy pomieszczenia piwniczne w budynku ośrodka zdrowia po 

ostatnich ulewnych deszczach nie zostały zalane, zapytał również o najem wolnych lokali w tym samym 

budynku na I piętrze,  

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Olga Mierzejewska-Buchalik (Radna) - (Ad Vocem) – zgłosiła problem z działaniem windy w budynku 

ośrodka zdrowia w Dębowcu, 

• Krzysztof Wawak (Zastępca Wójta) 

• Waldemar Śniegoń (Radny) - (Ad Vocem) – zapytał o możliwość użytkowania wolnych pomieszczeń w 

budynku ośrodka zdrowia na czas wakacji, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Jan Golec (Radny) – przekazał spostrzeżenia w sprawie przyjmowania pacjentów w ośrodku zdrowia, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na lata 

2024-2029 

W dyskusji wzięli udział: 

• Alina Siekierka (Skarbnik Gminy) 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – poprosił o szczegóły dot. zadania – budowa zadaszenia o 

stałej konstrukcji boiska przy SP filia w Ogrodzonej, 



• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia autopoprawki w uchwale w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec 

na lata 2024-2029 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na lata 2024-

2029 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Alina Siekierka (Skarbnik Gminy) 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) 

• Dariusz Parchański (Radny) – poprosił o szczegóły dot. zadania – termomodernizacja sali sportowej w 

Simoradzu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – poprosił o szczegóły dot. zadań inwestycyjnych – 

modernizacja instalacji elektrycznej w SP Iskrzyczyn i Simoradz oraz zwiększenia planu wydatków  - 

kwota 56.800,00 zł wydatki związane z realizacją ich zadań statutowych, 



• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Alina Siekierka (Skarbnik Gminy) 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia autopoprawki w uchwale w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1m³ odprowadzonych ścieków 

W dyskusji wzięli udział: 

• Dorota Krzyżanek (Sekretarz Gminy) 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) – poprosił o podkreślenie informacji, że taryfa dla 

zbiorowego odprowadzania ścieków dotyczy odbiorców prywatnych jak również firmy,  

• Dorota Krzyżanek (Sekretarz Gminy) 



• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – poprosił o wyjaśnienie spadku stawki w trzecim roku 

obowiązywania taryfy 

• Alina Siekierka (Skarbnik Gminy) 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1m³ odprowadzonych ścieków 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w 

miejscowości Simoradz do gminnego zasobu nieruchomości 

W dyskusji wzięli udział: 

• Krystian Iskrzycki (Kierownik RGW) 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) 

• Piotr Burawa (Radny) – potwierdził słuszność uporządkowania stanu prawnego drogi, 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – wyraził zadowolenie z utworzenia nowej drogi gminnej 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w 

miejscowości Simoradz do gminnego zasobu nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowej 

oznaczonej jako działka ewidencyjna 419/3  obręb Iskrzyczyn na czas nieoznaczony 

W dyskusji wzięli udział: 

• Krystian Iskrzycki (Kierownik RGW) 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) 

• Krystian Iskrzycki (Kierownik RGW) 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia autopoprawki w uchwale w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości 

gruntowej oznaczonej jako działka ewidencyjna 419/3  obręb Iskrzyczyn na czas nieoznaczony 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowej 

oznaczonej jako działka ewidencyjna 419/3  obręb Iskrzyczyn na czas nieoznaczony 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej ul. Chmielowa na terenie 

sołectwa Iskrzyczyn w Gminie Dębowiec 

W dyskusji wzięli udział: 

• Krystian Iskrzycki (Kierownik RGW) 



• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) 

• Tomasz Kubicius (Radny) – poprosił o szczegóły dot. nadawania nazw ulicom w sołectwie Iskrzyczyn, 

• Krystian Iskrzycki (Kierownik RGW) 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej ul. Chmielowa na terenie sołectwa 

Iskrzyczyn w Gminie Dębowiec 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej ul. Bajkowa na terenie sołectwa 

Iskrzyczyn w Gminie Dębowiec 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej ul. Bajkowa na terenie sołectwa 

Iskrzyczyn w Gminie Dębowiec 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej ul. Zachodnia na terenie 

sołectwa Iskrzyczyn w Gminie Dębowiec 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej ul. Zachodnia na terenie sołectwa 

Iskrzyczyn w Gminie Dębowiec 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu 

postępowania  i sposobu jej rozliczania 

W dyskusji wzięli udział: 

• Krystian Iskrzycki (Kierownik RGW) 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu 

postępowania  i sposobu jej rozliczania 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Dębowiec w  Stowarzyszeniu 

Rybackim „Żabi Kraj” z siedzibą w Skoczowie 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Dębowiec w  Stowarzyszeniu Rybackim 

„Żabi Kraj” z siedzibą w Skoczowie 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez gminę Dębowiec 

W dyskusji wzięli udział: 

• Dorota Krzyżanek (Sekretarz Gminy) 

• Marek Iskrzycki (Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury) 

• Jan Golec (Radny) – zapytał o stawkę za rozpoczętą godzinę korzystania z wychowania przedszkolnego, 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez gminę Dębowiec 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

14. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy Dębowiec za rok 2023 oraz przeprowadzenie debaty nad 

raportem 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) – przedstawił podstawy przygotowania raportu o stanie gminy, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zapytał o podział własności nieruchomości 

gminnych na poszczególne sołectwa, 

• Krystian Iskrzycki (Kierownik RGW) 



• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) - (Ad Vocem) – zapytał o ściąganie należności z 

tytułu podatku od środków transportowych, 

• Alina Siekierka (Skarbnik Gminy) 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zwrócił uwagę techniczną na temat formatu pliku raportu o stanie gminy 

Dębowiec, poprosił o dokładniejsze informacje w raporcie w sprawie rozliczenia dotacji dla klubów 

sportowych, zauważył, że warto wymienić w raporcie gazdów dożynkowych, 

• Dorota Krzyżanek (Sekretarz Gminy) 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zasugerował zestawienie poszczególnych lat w formie wykresów słupkowych 

poszczególnych danych, 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – zawnioskował do Przewodniczącego Komisji Budżetu o 

pochylenie się nad zgłoszonymi uwagami do formy raportu o stanie gminy, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zawnioskował aby dostęp do edytowalnej wersji dokumentów dostępny był 

dla wszystkich mieszkańców 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Dębowiec za rok 2023 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Dębowiec za rok 2023 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

W dyskusji wzięli udział: 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady gminy w 

sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium za 2023 rok, 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 



Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium za 2023r. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium za 2023r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy) – podziękował za udzielenie absolutorium oraz wotum zaufania, przekazał 

podziękowania pracownikom urzędu, kadrze kierowniczej, dyrektorom i kierownikom jednostek 

organizacyjnych, 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Dębowiec 

W dyskusji wzięli udział: 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Dębowiec 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 



Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy) – podziękował za ustalenie wynagrodzenia 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych, Przewodniczącego Rady 

Gminy, przewodniczących komisji 

W dyskusji wzięli udział: 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – poprosił o szczegółowe wyjaśnienie proponowanych kwot dla Radnych, 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – przedstawił argumenty jakimi kierowało się Prezydium 

Rady proponując poszczególne kwoty, 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) – dodał, że dieta Radnego jest rekompensatą za czas 

poświęcony na rzecz pracy w Radzie Gminy, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) - (Ad Vocem) – złożył wniosek formalny w sprawie zmiany wysokości diet 

dla radnych, Przewodniczącego Rady Gminy, przewodniczących komisji w wysokości: Przewodniczący 

Rady 1500,00 zł, Wiceprzewodniczący Rady 1100,00 zł, Przewodniczący Komisji 800,00 zł, Radny 

700,00 zł wzorem Gminy Ujsoły – wniosek zbieżny z wnioskiem złożonym do Przewodniczącego 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego z dnia 21.06.2024r. 

• Dariusz Parchański (Radny) - (Ad Vocem) – poprosił o odczytanie wysokości ustalonego wynagrodzenia 

Wójta, 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – odczytał treść podjętej w poprzednim punkcie porządku 

obrad uchwały, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) - (Ad Vocem) – odczytał aktualnie obowiązujące 

wysokości diet Radnych w Gminie Dębowiec oraz proponowane przez Radnego Waldemara Śniegonia, 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zapytał o kolejność głosowań nad poszczególnymi wnioskami, 

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – poinformował, że w pierwszej kolejności głosowany 

zostanie wniosek Radnego Śniegonia w sprawie zmian wysokości diet dla Radnych, następnie w 

zależności od wyniku głosowania, przeprowadzone zostanie głosowanie nad zaproponowanym projektem 

uchwały przyjętym do porządku obrad na początku sesji – zaproponowanym przez Prezydium Rady, 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia wniosku Radnego Waldemara Śniegonia w sprawie zmiany treści uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet dla radnych, Przewodniczącego Rady Gminy, przewodniczących komisji w wysokości: 

Przewodniczący Rady 1500,00 zł, Wiceprzewodniczący Rady 1100,00 zł, Przewodniczący Komisji 800,00 

zł, Radny 700,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (1) 



Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (13) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych, Przewodniczącego Rady Gminy, 

przewodniczących komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska 

PRZECIW (1) 

Waldemar Śniegoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów 

W dyskusji wzięli udział: 

• Karol Chwastek (Z-ca Przewodniczącego Rady) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

21. Sprawozdanie z działalności wójta 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec): 

- trwają prace przy modernizacji sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Dębowcu, 

- trwają kontrole wywozu nieczystości ścieków z nieruchomości, 

- trwa wykaszanie poboczy wzdłuż dróg gminnych i powiatowych, 

- trwają prace przy budowie chodnika dla pieszych wzdłuż ulicy Mirów w Iskrzyczynie, 

- podpisano umowy na wykonanie projektów budowy kanalizacji sanitarnej ul. Szkolna, Sadowa i 

Skoczowska w Dębowcu oraz ul. Kościelna i Jastrzębia w Ogrodzonej, 

- zakończono przyjmowanie wniosków do zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

- wybrano ofertę na modernizację drogi dojazdowej do gruntów rolnych ul. Osiedlowa w Kostkowicach, 

- nabyto nieruchomości pod drogą ul. Miodowa w Gumnach oraz dokonano zamiany gruntów przy ul. 

Dolnej i Wichrowej w Gumnach, 

- trwają prace przy dostosowaniu budynku urzędu gminy do potrzeb osób niepełnosprawnych, 

- złożono pismo z uwagami i wnioskami z sesji z dnia 28.05.2024r. do PZDP w Cieszynie, 

- trwa sprzątanie nawierzchni dróg po ulewnych deszczach i wichurach, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zapytał o wykonawcę robót - modernizacja drogi 

dojazdowej do gruntów rolnych ul. Osiedlowa w Kostkowicach,  

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zapytał czy ścieżka rowerowa na ul. Rzecznej w Kostkowicach została 

również uporządkowana z mułu po ulewnym deszczu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

 

22. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 28 maja 2024r. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 28 maja 2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 



Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Sonia 

Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

23. Wolne wnioski i zakończenie sesji 

W dyskusji wzięli udział: 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zwrócił uwagę na drzewostan na ul. Dworskiej w Kostkowicach oraz ul. 

Kościelnej w Ogrodzonej, poprosił o interwencję w PZDP w Cieszynie w tym temacie  

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) - (Ad Vocem) – zasugerował zorganizowanie 

spotkania w terenie z przedstawicielami PZDP w Cieszynie w sprawie pielęgnacji drzew, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Jan Golec (Radny) – poprosił o interwencję w sprawie stanu nawierzchni łącznika dróg ul. Rzecznej i 

Skoczowskiej w Dębowcu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Tomasz Kubicius (Radny) – zapytał o możliwości remontu drogi ul. Wrzosowej w Dębowcu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Jan Golec (Radny) - (Ad Vocem) – poinformował o problemie spływających z ulicy Wrzosowej kamieni 

drogowych do rowu na ul. Skoczowskiej, 

• Karol Chwastek (Zastępca Przewodniczącego Rady) – zapytał o nowe informacje w sprawie remontu 

ulicy Wiejskiej w Iskrzyczynie, poinformował o prowadzonych pracach gazociągowych w Dębowcu na 

ul. Wrzosowej i Skoczowskiej, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Tomasz Kubicius (Radny) – poprosił o informacje w sprawie koncepcji rozbudowy budynku Przedszkola 

Publicznego w Dębowcu, 

• Tomasz Branny (Wójt Gminy Dębowiec) 

• Waldemar Śniegoń (Radny) – zachęcił do wzięcia udziału w organizowanej zbiórce po pożarze domu na 

rzecz poszkodowanych mieszkańców gminy Dębowiec,  

• Grzegorz Cymorek (Przewodniczący Rady) – poinformował, że w miesiącu lipcu planowana jest przerwa 

wakacyjna – brak sesji, życzył wszystkim bezpiecznych wakacji. 

 

 

Na tym posiedzenie Rady zakończono. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Dębowiec 

 Grzegorz Cymorek 

Przygotowała: Aneta Kuszela 

 


